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---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Generalforsamlingen påbegyndtes kl. 19. I alt 30 personer var fremmødt. Formanden bød 

velkommen og videregav ordet til:  

Dagsorden for generalforsamlingen:  

Ad 1: valg af dirigent, stemmetæller og protokolfører. Disse blev valgt. 

Dirigent: Jens Christensen. Protokolfører: Lotte Christensen. 

Indledningsvis kunne dirigenten konstatere at tidsfristen for indkaldelse til 

generalforsamlingen var overholdt ved annoncering på foreningens hjemmeside, face-book, 

foreningens nyhedsbrev og ophængning  i udhængsskabene ved kirken, forsamlingshuset og 

loppemarkedet. Ordet blev herefter givet til formanden, jf. vedtægt § 4. 

Ad 2: Bestyrelsens beretning.  

Formandens beretning om foreningens aktiviteter i det forgangne år indeholdt følgende: 

•  Stor succes og opbakning til færdiggørelse af ”midtbyens” projekt omkring 

fællesområdets aktivitetsmuligheder, petanquebane, shelter, legeplads gadekær, og  

møllesti. 

• Udlejning af forsamlingshuset har været rimeligt. Huset har også været brugt til 

medlemmernes aktiviteter så som: line-dans, thai chi og yoga. 

• Ligeledes har foreningen afholdt fester i huset, så som tyrolerfest, høstfest, jazzfest, og 

medlemsfest. Foreningen har deltaget sammen med kirken og møllen i aktiviteter 

omkring fastelavn og  advent ”tænd lys”. 

• Skolestuen, Loppemarkedet Skt. Hans fejring og deltagelsen i Mørkøvs 

kræmmermarked har bidraget til foreningens aktiviteter og synlighed i området. 

Vedligeholdelse af foreningens grønne områder så som forsamlingshus, loppemarked, 

samt indhentning af og sortering af genbrug til salg i loppemarkedet har bidraget stort til 

foreningens økonomi. 

• Foreningen har deltaget i Lokalforums initiativ til af få et overblik over muligheden for at 

etablere et fælles varme anlæg (fjernvarme). Foreløbige undersøgelser, tendenser er 

negative, hvorfor FSO har valgt at trække sig ud af tiltaget.  
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• Foreningens hjemmeside er fortsat under ”opbygning”, men forventes snarligt i funktion 

under navnet: skamstrupforsamlingshus.dk 

• Der er taget initiativer til at Foreningen og Møllelauget arbejder mod et tættere 

samarbejde. 

Formandens beretning blev godkendt med akklamation. 

Ad.3: Årets regnskab blev fremlagt af kassereren. Foreningen har 136 medlemmer mod 146 i 

2023.  Foreningens overskud er kr. ca. 38.000 kr.-. Den største bidragsyder til det positive 

resultat er også i år LOPPEMARKED.  

Fremlæggelse af regnskab blev godkendt med akklamation. 

Ad.4: Der var modtaget 2 forslag: 

1. drøftelse af hastigheden igennem byen trods de etablerede hastighedsbegrænsninger 

så som ”bump” og diverse trafikskilte med km. angivelser. 

2. forslag og ønske om at: dagsordener og referater fra bestyrelsesmøder og 

generalforsamlinger gøres ”synlige” for foreningens medlemmer ved at disse 

offentliggøres på foreningens hjemmeside - alternativt i det månedlige nyhedsbrev.  

Vedr. punkt 1 om trafikken gennem byen blev der givet udtryk for mange forskellige 

kommentarer, meninger, forslag og generel utilfredshed med forholdene. Der foreslås at 

undersøge om vejbumpene kan blive revurderet. Bestyrelsen vil kontakte kommunens 

trafik/planudvalg for drøftelser og beslutninger.  Det blev nævnt, at der fortsat var områder ved 

cykelstien og trafikdæmpende foranstaltninger der ikke var færdiggjort.  

Vedr. punkt 2 erkendte bestyrelsen forslaget som ”rimeligt” og det blev besluttet, at fremover 

vil referaterne blive lagt som et ”link” til foreningens månedlige nyhedsbrev, indtil foreningens 

nye hjemmeside er i gang.  

Ad.5: behandling af budget og fastsættelse af kontingent: Budgetforslag for 2024 blev ikke 

yderligere kommenteret, og derfor godkendt. Medlemskontingentet forblev også i 2024, 200 kr. 

per person.  

Ad. 6: bestyrelsen. Jf. foreningens vedtægt § 6 består bestyrelsen af 7 medlemmer og 2 – 3 

suppleanter. Medlemmerne vælges for 2 år ad gangen og ved ordinær generalforsamling er 3 

medlemmer på valg i ulige årstal og 3 i lige årstal. Formanden vælges i ulige år for en periode 

på to år. 
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Casper Larsen, valgt i 2022, havde ønsket at udtræde af bestyrelsen, hvorfor det blev opfordret 

blandt de tilstedeværende, at én person påtog sig opgaven at indtræde i bestyrelsen.  

JAN MIKKELSEN, Skellingested meldte sig og blev nyt medlem i foreningen og bestyrelsen.  

Han blev budt velkommen med akklamation. Øvrige på valg var: Inge Rubach og Mark Seth, 

der begge blev genvalgt. Alle 3 modtog akklamation for deres deltagelse og er således valgt 

frem til 2026.  

Vedr. suppleanter:   2-3 personer skal jf. vedtægtens § 6 vælges for 1 år ad gangen.  Suppleanter 

på valg: Frederik Eriksen, Cecilie Garrido og Julie Claudi. 

Frederik Eriksen blev genvalgt med akklamation. De to øvrige var ikke til stede og havde ikke på 

forhånd givet tilsagn om genvalg eller udtrædelse.  De to blev kontaktet umiddelbart efter 

generalforsamlingen og begge ønskede at fortsætte som suppleanter i et år. 

Ad.7: valg af bilagskontrollanter: på valg var Rita Arleth og H.H.Ulrich, der begge ønskede 

genvalg og blev valgt.  

Ad.8.: eventuelt: ingen kommentarer fra gulvet.  

Generalforsamlingen afsluttedes kl. ca. 20 i god ro og orden. Derefter serveredes kaffe og kage. 

Aftenen afsluttedes med et oplæg fra formanden for Skamstrup Mølle, der fortalte om 

fremtidsperspektiverne for Møllen og efterfølgende debat. Aftenen sluttede ca. 22.30. 

 Generalforsamling godkendt, og dirigenten takkede for god drøftelse og medvirken til en god 

aften.  

 

Dato: den 3. marts 2024 

 

 

Jens Christensen    Lotte Christensen 

Dirigent     referent 

 

 

 

 


